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Vragen van het lid Beckerman (SP) aan de Minister van Economische Zaken 
en Klimaat over het bericht dat de zaak van Jannie Knot nog altijd niet is 
afgehandeld (ingezonden 21 maart 2018). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het bericht dat Jannie Knot, ondanks dat zij op 
31 oktober 2017 in het gelijk is gesteld door de Arbiter Bodembeweging en 
ondanks een toezegging van het Centrum Veilig Wonen (CVW) op 15 decem-
ber 2017, nog steeds wacht op schadeloosstelling van haar gaswinnings-
schade?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat het ronduit schandalig is dat Jannie Knot zo lang moet 
wachten op de schadeloosstelling waar zij recht op heeft? 

Vraag 3
Wat is de reden dat de uitspraak van de Arbiter Bodembeweging van ruim 
vier maanden geleden nog steeds niet is uitgevoerd? Kan zij de aan haar 
verschuldigde schadeloosstelling zo spoedig mogelijk ontvangen? 

Vraag 4
Bent u bereid, gezien de ernst van de situatie, deze zaak zelf op te pakken? Zo 
ja, op welke wijze? Zo nee, kunt u dit toelichten? 

Vraag 5
Kunt u deze vragen, gezien de urgentie, binnen een week beantwoorden?

1 Dagblad van het Noorden, 20 maart 2018: Jannie Knot kan pijn niet langer verdragen
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